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Datum: 20-06-23 

Betreft: schriftelijke vragen conform art. 39 RvO 

Aan: het college van burgemeester en wethouders 

Over: Brandveiligheid NOM-woningen Meijhorst 

Eerste indieners: Hans van Hooft, Noah Vetter 

 

Geacht college, 

 

De SP-fractie heeft met afschuw kennisgenomen van de verwoestende brand in de Arnhemse wijk 

Presikhaaf. Bouwonderneming Dura Vermeer en woningcorporatie Portaal hebben aangegeven 

onderzoek te laten uitvoeren om de oorzaak van de brand te achterhalen en welke factoren een rol 

speelden bij de brand. De gebeurtenissen zorgen ook voor rumoerigheid in Meijhorst waar er 132 

woningen, de zogeheten NOM-woningen, op praktisch identieke wijze zijn gerenoveerd zoals in 

Presikhaaf. De SP-fractie heeft alarmerende berichten ontvangen van bewoners die bang zijn voor 

brandgevaar en zelfs overwegen te verhuizen.  

 

Dit brengt de SP tot de volgende vragen: 

 

1. Waren de veiligheidsrisico’s die de renovatie van de NOM-woningen met zich meebracht 

bekend bij de gemeente met betrekking tot de vergunningverlening aan Portaal?  

- Zo ja, wat is met deze kennis van zaken gedaan?  

- Zo nee, waarom was de gemeente niet op de hoogte? 

2. Was het college in een eerder stadium op de hoogte gesteld van de mogelijke implicaties 

van de renovatie van de NOM-woningen ten aanzien van de brandveiligheid? 

- Zo ja, wat is met deze kennis van zaken gedaan?  

- Zo nee, waarom was de gemeente niet op de hoogte? 

3. Is het college het met de SP eens dat Portaal en Dura Vermeer volledige transparantie 

moeten bieden aan de bewoners van de NOM-woningen omtrent het onderzoek naar de 

brand in Presikhaaf?  

- Zo ja, hoe gaat het college toezien dat dit daadwerkelijk gebeurt? 

- Zo nee, waarom niet? 
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4. Deelt het college de mening van de SP dat het volledige rapport van het onderzoek van 

Portaal en Dura Vermeer gedeeld moet worden met de bewoners van de NOM-woningen?  

- Zo ja, hoe gaat het college toezien dat dit daadwerkelijk gebeurt? 

- Zo nee, waarom niet? 

5. Kan het college toezeggen dat het rapport van het onderzoek van Portaal en Dura Vermeer 

naar de raad wordt toegezonden? 

6. Is het college bereid om zich te mengen in het onderzoek van Portaal en Dura Vermeer om 

te fungeren als onafhankelijk controleur?  

- Zo ja, hoe en op welke termijn gaat het college deze rol invullen? 

- Zo nee, is het college bereid zelf een onafhankelijk onderzoek te laten uitvoeren? 

 

 

Met een vriendelijke groet, 

 

Namens de SP-fractie, 

 

Hans van Hooft                                                  Noah Vetter 

 
 

 

 

 

 

 

 

 


